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Vaikka lapset vähenevätkin niin mielestäni on järkyttävä ajatus että kaikki paikkakunnan yläkoululaiset sijoitettaisiin 

samaan kouluun. 

Nykyään kun monella on keskittymis häiriötä sun muuta ongelmaa jo muutoinkin niin millä tavalla tämä että kaikki 

sullotaan samaan kouluun mitenkään auttaa asiaa? 

Vilppulassa muutenkin ajetaan pikkuhiljaa kaikki palvelut alas ja pakotetaan ihmiset muuttamaan muualle,vanhukset 

kärsivät sote uudistuksen aihettamista terveydenhuollon alas ajoista,kaikkia palveluita karsitaan ja nyt sitten pitää 
vielä lastenkin kärsiä. 

On se rakennusten purkaminenkin varmasti todella kallista ja toki korjauksiinkin rahaa menee mutta eiköhän ne 

vanhat koulut hyvin palvele vaikka remonttia jouduttaisiinkin tekemään. 

Muitakin säästökohteita voisi kyllä keksiä kuin lasten kustannuksella. 
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